
Dagtilbud Bankager 
Forældrebestyrelsesmøde 

Dato: 5. september 2024 kl. 17.00-19.00  

Humlebien, Bankagervej 99b 

 
 

 

Deltagere 

Mette Christensen Kons. Dagtilbudsleder 

Ida Munch Fjeldborg Forældrerepræsentant i Trækronen, formand- fratrådt 

Lykke Bay  Forældrerepræsentant i Trækronen/ trækronen, næstformand 
Dennis Böttcher  Forældrerepræsentant i Trækronen- afbud 

Gitte A. Grove  Forældrerepræsentant i Humlebien 

Charlotte F. Ranneries Forældrerepræsentant i Krokushaven 

Anne Vilhelmsen  Forældrerepræsentant i Krokushaven- afbud 

Camilla W. Thagaard Forældrerepræsentant i Trækronen     

Anette Lytzau  Personalerepræsentant i Krokushaven- afbud   

Marianne K. Wienberg Personalerepræsentant i Frugthaven   

Ida Brink Jakobsen Suppleant fra Krokushaven  

Peter Hornbæk Frostholm Suppleant fra Humlebien- afbud 
             

 
Dagsorden Punkter 
  

Velkommen 

 

Præsentation af ny dagtilbudsleder 

Præsentation af bestyrelsesmedlemmer 

 

Afklaring ift. ledelse og videre proces.  

- Annonce for ny assisterende leder er opslået den 5/9-2024 og har 

ansøgningsfrist den 30/9 2024. Ida B. Jacobsen fra forældrebestyrelsen sidder 

med i ansættelsesudvalget.  

 

 

 Nyt fra formanden 

- formanden er fratrådt og deltog ikke 

 

 

 Opsamling bagudrettet og fremadrettet for forældrebestyrelsens arbejde 

Igangværende opgaver?  

Gennemgang af årshjul/ evt. justering af årshjul 

 

- Der mangler fremmøde og kræfter i forældrebestyrelsen. Bestyrelsen forslår at 

der kan sides for et år i stedet for to. Mette undersøger muligheder og 

procedurer for at ændre dette tilbage til en et-årig periode.  

- I stedet for stormøde laves skriv til alle forældre, hvor vi inviterer til at blive 

tilknyttet bestyrelsen som suppleant og dermed snuse til bestyrelseslivet.  

- Nye datoer til forældrebestyrelsesmøder er sat i årshjulet.  

- Næste fælles forældremøde er i juni 2025, hvor der er valg til bestyrelsen. 

- På forældrebestyrelsesmøde i februar taler vi om formen på sommerens fælles 

forældremøde, fx oplæg, stationer, valgprocedure eller andet.  

- Der ønskes fortsat samarbejde med aktivitetsudvalg. Interesserede og 

nuværende medlemmer inviteres med til næste bestyrelsesmøde, hvor emner 

som årshjul for aktivitetsudvalg drøftes. Dette beskrives i ovenstående skriv. 
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Ideer til indhold i fællesoplæg til fælles forældremøde: Høj og lav arousal, den gode 

putning,  

 

Tilmelding til mødet i AULA. 

 

Aftale ift godkendelse af referat: Referat sendes til alle, med sætningen at det skal 

godkendes inden en uge.  

 

 

 

 

 

 Nyt fra ledelsen  

• Status på økonomien: Budgetopfølgning i august følger vores forventninger.  

 

• Børnetalsprognose: Stadig stor tilgang af børn og ingen ledige pladser i 

dagpleje og vuggestue.  

 

• Pavillon update: sidste udmelding fra kommunen var, at vi kan forvente en 

dato for hvornår det nye børnehus i Højvang står færdigt om ultimo oktober. 

Når vi kender denne dato, begynder planlægning af proces for lukning. Jeg 

tænker det er muligt at have en nærmere udmelding til 

forældrebestyrelsesmødet i november. Forældre i pavillon er opdaterede med 

denne viden via aula.  

 

 

 

 

 Valg og konstituering 

Charlotte er formand 

Næstformand er Lykke 

 

Tillykke til jer og os.  

 

  

 Jeres punkter  

 Kommunikationsstrategi:  

Følgende er vedtaget af forældrebestyrelsen: Der skal kun kommunikeres på aula, 

ikke på sedler. Det er forvirrende for forældre at nogle informationer kommer i papir, 

andre elektronisk. Dagplejen undtages fra denne beslutning.  

Mette informerer personalegruppen om denne beslutning.  

 

  

 Evt.  
 

Der kan mailes forslag til emner indbyrdes i forældrebestyrelsen. 

 
 


